
Beszámoló
ELTE TTK Hallgatói Alapítvány

A tegnapi Küldöttgyűlésre küldött beszámolónkról nem történt szavazás, ezért kiegészítve küldjük
újra. A decemberi Küldöttgyűlés óta eltelt időszak nagy része a vizsgaidőszakra esett, teendőink
ennek megfelelően leginkább a 2014-es év zárásával, a következő év tervezésével és természetesen
a féléves előkészítőkkel kapcsolatosak voltak.

A 2014. évről még nem készült teljes körű kimutatás, hiszen a mérleget csak májusban kell leadni,
de az már most látszik, hogy az eddigieknél jóval eseménydúsabb és pénzügyileg is forgalmasabb
év volt. Amint lesznek erről adataink, természetesen a Küldöttgyűléssel, valamit a Nyúz olvasóival
is megosztjuk.

Januárban  egy  évindító  ötletelést  tartottunk,  ahova  meghívtuk  a  mentorokat,  képviselőket  és
tisztségviselőket  is.  Köszönjük  mindenkinek,  aki  megjelent.  Itt  számos  dolgot  átbeszéltünk,  az
Alapítvány leendő tevékenységei kapcsán. Első és legfontosabb lépésként ennek az ötletelésnek az
eredményeként,  hetente  „dolgozói”  meetingeket  tartunk,  ahol  átbeszéljük  az  elmúlt  és  az
elkövetkező hét legfontosabb feladatait, illetve minden feladathoz felelőst is rendelünk.

Számos  egyéb  elképzelés  is  megfogalmazódott  a  jövőre  nézve,  de  ezekről  addig  nem akarunk
beszélni,  amíg a 2014-es zárás nem konkretizálódik jobban, illetve amíg nem készül el az éves
pénzügyi tervünk. 

Tervek, amiket szeretnénk megvalósítani a következő évben:
 A Volán jegypénztárat felszámoljuk az Alapítvány irodájában, ugyanis immáron kiépült a

Volán internetes jegyeladási rendszere, így gyakorlatilag ugyanazt a jegyet meg tudja venni
valaki online is, amit mi adnánk, aztán csak ki kell nyomtatnia.

 A fénymásoló szalonunkról azt a döntést hoztunk, hogy az Eötvös pontok kiterjesztése miatt
megszüntetjük, azonban azóta változások álltak be ilyen téren. Tudomásunk szerint a déli
épületben  található  Eötvös  pont  egyrészt  nem  elég  felszerelt  (nem  lehet  pendrive-ról
nyomtatni, nincs színes nyomtatás), másrészt pedig be is fog zárni, és egyesítik az északi
épületi  szalonnal.  Számunkra  a  fénymásoló  nyitva  tartása  okoz  nehézségeket,  hiszen
fizikailag is ott kell lenni, elvon energiát és időt az oktatásszervezőtől, illetve a nyomtatót is
lefoglalja (ami tekintve, hogy gyakorlatilag napi több, mint 1000 oldalt kell az előkészítőkre
nyomtatni immáron tényleges hátrány tud lenni), ezek mellett veszteséges is. Ami szintén
nehezíti a helyzetet, az az, hogy nehéz megadnunk egy konkrét nyitva tartási időt, pontosan
a rengeteg nyomtatnivaló miatt.
Mindezek ellenére, mégis felmerül, hogy megtartsuk a szalont, így, hogy csak északon lesz
lehetőség fénymásolni (ami egyébként már önmagában jobb helyzet, mint amilyen akkor
volt,  amikor  életre  hívtuk  ezt  a  projektet,  akkor  az  egész  kampuszon  nem  lehetett
nyomtatni/fénymásolni).  Ebben  számítunk  a  Küldöttgyűlés  véleményalkotására,  hogy
segítsetek a döntésben.

 A rendezvények szervezésén szeretnénk fejleszteni,  egyrészt  azzal,  hogy ragaszkodunk a
már  oly  sokszor  ismertetett  szervezési  menethez,  hogy  tudjuk  tartani  a  pontos
dokumentációt  (ami  számunkra  különösen fontos),  valamint,  hogy profibb rendezvények
kerüljenek  ki  a  kezünk  alól.  Csutka  Boglárka  ötletének  és  munkájának  köszönhetően
elindult  egy  új,  kulturális-szakmai  programsorozatunk,  melynek  első  állomása  a  Dreher
sörgyárba  vezetett.  Annak  ellenére,  hogy  vizsgaidőszak  volt,  sikeresnek  mondható  a
program, körülbelül 15 fő vett  részt rajta.  Már a következő állomás is (szennyvíztisztító
látogatás) egyeztetés alatt van, reméljük, sikereknek néz elébe a projekt.
Általános  rendezvényszervezési  alapelvnek  tennénk  meg,  hogy  csakis  „olcsó”
rendezvényeket  szervezünk  meg.  Állandósítanánk  továbbá,  hogy  az  irodában  a



rendezvényeinkre előzetesen árusítsunk jegyeket, ezzel megkönnyítve a helyszíni munkát.
Ez egyébként azért is segíthet bennünket, mert így talán többen jönnek be az irodába, kicsit
többet tudnak meg rólunk, arról, hogy létezünk, a tevékenységünkről.

 Szintén kérjük a Küldöttgyűlés véleményét arról a kérdésről, hogy érdemes-e feléleszteni a
KRESZ tanfolyamunkat, lenne-e elég jelentkező erre.

 Új, TTK-s hallgatóknak szóló ösztöndíjrendszert dolgoznánk ki, melyet a „legsokoldalúbb”
hallgatók között osztanánk ki, félévente. Ennek pontos részleteit a keddi ülésen ismertetjük!

 Csonka  Diána  ötlete  alapján  ismét  belekezdenénk  olcsó,  külföldi,  ELTE-seknek  szóló
utazások szervezésébe.

 Amennyiben van rá  lehetőségünk,  szeretnénk létrehozni  egy „játékszobát”  a  kampuszon
belül, amit feltöltenénk társasjátékokkal, esetleg valamilyen játékkonzollal. Ezt a szobát le
lehetne  foglalni  egy-egy  órára,  eleinte  alapvetően  csak  TTK-s  hallgatóknak,  ha  esetleg
valaki szeretné pár barátjával eltölteni a lyukas órák alatt adódó idejét. Ehhez persze sok
feltétel egyelőre nem adott.

 A webshop  munkálatai  sajnos  stagnálnak,  ezt  azonban  amint  megvan  a  lehetőségünk
igyekeznénk a megfelelő jogi keretek között életre hívni. Szükségünk van továbbá grafikai
munkálatokra, így ha valaki tud ajánlani olyan személyt, aki szívesen foglalkozna grafikai
tervek készítésével, úgy kérjük, hogy mindenképpen jelezzen nekünk!

Féléves előkészítőinkre a jelentkezők száma megnőtt, sok év után először minden csoport elindult
(a földrajz és a középszintű matematika nem szokott), így több, mint 120 diák vesz részt intenzív
kurzusainkon.

A Nemzeti Együttműködési Alap korábbi beszámolóinkban említett pályázatára a beszámolóinkat
elfogadták, így jelenleg nincsen elszámolatlan pályázatunk. A pályázati tevékenységünk az utóbbi
időben  lecsökkent,  ebben  szeretnénk  előbbre  lépni.  Jelenleg  nincsen  pályázatokkal  foglalkozó
önkéntesünk, de újra szeretnénk, ha valaki vállalná ezt, várunk minden érdeklődőt.

Januárban  a  kuratórium  is  ülést  tartott,  ahol  megbeszéltük  az  elmúlt  időszak  legfontosabb
eseményeit  és  kitűzött  hosszú  távú  célokat.  Ezen  felül  döntéseket  hoztunk  az  előttünk  álló
kérdésekről.

Egyik legfontosabb döntésünk, hogy a Tétékás Nyúz kiadását január és február hónapra átvállaltuk
a  TTK  HÖK-től  egy  megállapodás  keretében,  jelenlegi  terveink  szerint  a  példányszámot  és  a
megjelenési  gyakoriságot  sem csökkentjük.  A januári  különszám már  az Alapítvány kiadásában
jelent meg. Hosszú távon természetesen további egyeztetéseket igényel a Nyúz jövője. Ezen felül a
mentorrendszert is szeretnénk továbbra is mind elvi, mind anyagi szinten közösen csinálni a TTK
HÖK-kel.

Az  irodában  és  a  raktárakban  kitakarítottunk,  így  egy  sokkal  barátságosabb  és  rendezettebb
környezetben végezhetjük a munkánkat.
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